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Förslag om höjning av medlemsavgiften 
 
Att behandla vid årsstämman 2024 
 
 
Kostnaderna för den årliga driften av våra vägar har ökat och vi ser inte att denna ökning 
kommer att minska. Vägföreningens uppgift är att sköta om samfällighetens vägar och 
hålla dem säkra. Årsavgiften har inte ändrats sedan 2014, det vill säga på 10 år. För att 
förebygga sämre ekonomi och för att följa inflationsutvecklingen föreslår styrelsen därför 
en höjning av medlemsavgifterna med 10 % från och med budgetåret 2024/2025. 
 
 
 
 
 
 


